
Protokół LI/2023
obrad sesji Rady Miejskiej w Wołczynie 

odbytej 29 marca 2023 r.

Sesję rozpoczęto o godzinie 14.30, a zakończono o godzinie 15.30.
W sesji uczestniczyło 14 radnych  zgodnie z listą obecności (załącznik do protokołu).

lp nazwisko imie status

1 Antkowiak Waldemar obecny

2 Bar Kazimierz obecny

3 Bartosiński Jan obecny

4 Krzemiński Paweł nieobecny

5 Łuczek Waldemar obecny

6 Mały Szczepan obecny

7 Mazurczak Krystyna obecna

8 Mrugalski Ryszard obecny

9 Nowak Marek obecny

10 Nowak Ryszard obecny

11 Pasternak Marcin obecny

12 Schatt Jolanta obecna

13 Sękala Ewelina obecna

14 Teodorowska Agata obecna

15 Zarych Adam obecny

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr L/2023 odbytej 8 lutego 2023 r. - radni przyjęli bez uwag. 

Porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji.
Przewodniczący Rady wniósł  o  rozszerzenie porządku obrad poprzez wprowadzenie jako pkt  4  przyjęcie
stanowiska Rady Miejskiej  w Wołczynie  w sprawie  zaniedbań utrzymania  dróg powiatowych w Gminie
Wołczyn. Przedmiotowy wniosek poddał pod głosowanie.

głosowanie kto jest za rozszerzeniem porządku obrad o punkt przyjęcie stanowiska Rady 
Miejskiej w Wołczynie w sprawie zaniedbań utrzymania dróg powiatowych
w Gminie Wołczyn

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie



wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 29 marca 2023 r. czas 14:34:09 - 14:34:18

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Porządek obrad otrzymał brzmienie:
1. Sprawy organizacyjne.
2. Interpelacje, wnioski i zapytania.

3. Podjęcie uchwał Rady Miejskiej w Wołczynie:
a) w sprawie zmian budżetu gminy Wołczyn na 2023 rok,
b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2028,
c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania obciążania 

nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż trzy 
lata,

d) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie gminy Wołczyn,

e) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wielkości oraz składu osobowego Komisji skarg, 
wniosków i petycji Rady Miejskiej w Wołczynie.

4. Przyjęcie  stanowiska  Rady  Miejskiej  w Wołczynie  w  sprawie  zaniedbań  utrzymania  dróg
powiatowych w Gminie Wołczyn.

5. Informacja z działalności Burmistrza Wołczyna w okresie między sesjami.
6. Odpowiedzi na zapytania oraz inne zapytania.      

2. Interpelacje, wnioski i zapytania

Przewodniczący Rady – udzielił głosu p. Andrzejowi Olechowi Wiceprezesowi Polskiego Związku Karate 
Tradycyjnego.

Pan Andrzej Olech oraz Zbigniew Sitarz wręczyli Burmistrzowi Wołczyna wyróżnienie za całokształt pracy
i promocję karate tradycyjnego w naszym regionie i zasługi dla Polskiego Związku Karate Tradycyjnego. 
Ponadto podkreślili, że wsparcie sportu przez lokalne władze jest niezmierne ważne dla rozwoju młodzieży i 
kreowanie prawidłowych postaw społecznych.

Radny Waldemar Łuczek – pytał w imieniu mieszkańców, kiedy zostanie uruchomiona tężnia, jednocześnie 
zwracają uwagę o umożliwienie korzystania tam z toalet, 
- podkreślił, że dużo słyszy się o powstawaniu nowych tężni na Opolszczyźnie, czy w związku z tym gmina 
będzie starać się szukać odbiorców naszej solanki?
- następnie pytał, co z zakupem beczkowozu do przewozu solanki, o którym kiedyś była mowa?



Radny Marcin Pasternak – pytał, co się będzie działo z zakupionym obiektem nieruchomości w parku 
miejskim, jakie plany są związane z tym obiektem, jakie ma być jego docelowe przeznaczenie?

Radna Ewelina Sękala – zabierając głos pytała:
- na jakim etapie jest realizacja punktów zawartych w stanowisku doraźnej Komisji Oświaty?
- jak wygląda sytuacja dotyczącą szkół na obszarach wiejskich, w których dotychczas prowadzone były 
oddziały 1-6?
- czy oszacowano już kwotę, którą należy zabezpieczyć w budżecie, na ewentualne utworzenie oddziałów dla 
klas 7 w Szkole Podstawowej w Wierzbicy Górnej i Komorznie i czy na skutek ewentualnych przesunięć 
budżetowych nie będą zagrożone jakieś inwestycje?
- na jakim etapie są negocjacje z rodzicami?
- jak wyglądają deklaracje?
- ilu rodziców dobrowolnie przeniosło już dzieci do Wołczyna z w/w placówek? 

3. Podjęcie uchwał Rady Miejskiej w Wołczynie 

4.a. w sprawie zmian budżetu gminy Wołczyn na 2023 rok

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest pozytywna.

Dyskusji nie było.

głosowanie w sprawie zmian budżetu gminy Wołczyn na 2023 rok

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 29 marca 2023 r. czas 14:44:57 - 14:45:51

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Uchwała Nr LI/470/2023 Rady Miejskiej w Wołczynie  w sprawie zmian budżetu gminy Wołczyn na
2023 rok (stanowi załącznik do protokołu)

4.b. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2028

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest pozytywna.

Dyskusji nie było.

głosowanie w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2028



jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 29 marca 2023 r. czas 14:46:40 - 14:46:51

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych 
głosów

1 6.67 %

Uchwała  Nr  LI/471/2023  Rady  Miejskiej  w  Wołczynie  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy
finansowej na lata 2023-2028 (stanowi załącznik do protokołu)

4.c. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania obciążania nieruchomości 
gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż trzy lata

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest pozytywna.

Dyskusji nie było.

głosowanie zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania 
obciążania nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub najmu na 
okres dłuższy niż trzy lata

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 29 marca 2023 r. czas 14:47:56 - 14:48:03

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Uchwała Nr LI/472/2023 Rady Miejskiej w Wołczynie zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad
nabywania, zbywania obciążania nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub najmu na
okres dłuższy niż trzy lata (stanowi załącznik do protokołu)



4.d. w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie gminy Wołczyn

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest pozytywna.

Dyskusji nie było.

głosowanie w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Wołczyn

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 29 marca 2023 r. czas 14:48:54 - 14:49:02

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Uchwała Nr LI/473/2023 Rady Miejskiej w Wołczynie  w sprawie programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Wołczyn (stanowi załącznik do
protokołu)

4.e. zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wielkości oraz składu osobowego Komisji skarg, wniosków i 
petycji Rady Miejskiej w Wołczynie

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest pozytywna.

Dyskusji nie było.

głosowanie zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wielkości oraz składu osobowego 
Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Wołczynie

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 29 marca 2023 r. czas 14:50:02 - 14:50:15

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % pula głosów 15 -



PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Uchwała  Nr  LI/474/2023  Rady  Miejskiej  w  Wołczynie  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia
wielkości  oraz  składu  osobowego  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji  Rady  Miejskiej  w  Wołczynie
(stanowi załącznik do protokołu)

4. Przyjęcie stanowiska Rady Miejskiej w Wołczynie w sprawie zaniedbań utrzymania dróg powiatowych w 
Gminie Wołczyn

Radny Bartosiński – odczytał treść Stanowiska ( załącznik do protokołu).

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest pozytywna.

W dyskusji głos zabrał: 

Radny Marcin Pasternak -  zwrócił uwagę na aspekt jednej drogi, chociaż nie wie, czy to droga gminna, czy
powiatowa, łączy się z drogą powiatową w Skałągach to jest ulica Polna, przy przepuście, jakiś czas temu
doszło do obsuwiska i nie wie, czy to właśnie z drogi powiatowej, czy to bardziej naszej gminnej w czyjej
gestii jest ten przepust.

Przewodniczący Rady – stwierdził, że stanowisko przyjmujemy ze stanem jaki zastaliśmy, wszystkiego też się
nie da przedstawić, mamy 20 sołectw,
- tymi działaniami chcemy w jakiś sposób wpłynąć na Starostwo, żeby się zajęło tematem, ale oprócz tego
podjęliśmy jeszcze inne działania związane z rozwiązaniem tego tematu, to jest wizyta u Wojewody, żeby
poprosić o pomoc dla powiatu w zakresie realizacji tych ubytków i tych wszystkich rzeczy, które zagrażają
życiu naszym mieszkańcom.

Burmistrz – stwierdził, że drogi powiatowe są w niepokojącym stanie, trzeba przyznać niestety, że tak złego
stanu dróg w powiecie jeszcze nigdy nie było,
-  zdaje  sobie  sprawę z  tego,  że  to  nie  jest  winą obecnego Zarządu Powiatu,  zna też  sytuację  finansową
powiatu, niestety powiat nasz jest jednym z najbardziej zadłużonych w kraju, ale to nie zmienia faktu, że
mieszkańcy właśnie na zebraniach dopytują nas jak dłużej to tak ma być,
- stanowisko Rady Miejskiej  i  dokumentacja ma jeszcze bardziej uświadomić nie tylko Zarządowi, który
zapewne ma tą wiedzę, ale również i radnym powiatu, to żeby przy planowaniu budżetu uwzględnić większe
środki finansowe na remonty dróg,
- podkreślił również, że w związku z tym trzeba zabiegać o wszelkie formy, o sposoby między innymi takie, o
których Pan Przewodniczący wspomniał ubieganie się, zabiegania u tych, którzy dysponują jakimiś środkami
finansowymi czy to jest Urząd Marszałkowski, czy to jest Urząd Wojewódzki, czy z budżetu rządowego, to
my musimy głośno uświadamiać decydentom, że środki finansowe na drogi muszą być jeszcze większe niż do
tej pory,
- my jako samorząd wołczyński mimo to, że mamy wiele różnych swoich zadań własnych to do remontu dróg
powiatowych staramy się zawsze dokładać środki z naszego budżetu, ale to nie może być tylko i wyłącznie
warunek, że droga powiatowa zostanie wyremontowana.

Radny Marcin Pasternak – prosił o informacje dla mieszkańców, jakie kategorie dróg znajdują się na terenie
gminy, ponieważ niektórzy mieszkańcy myślą, że wszystkie drogi należą do gminy.

Burmistrz – zabierając głos poinformował, że mamy trzy kategorie dróg, droga krajowa 42, drogi powiatowe
i drogi gminne.

głosowanie Przyjęcie stanowiska Rady Miejskiej w Wołczynie w sprawie zaniedbań 
utrzymania dróg powiatowych w Gminie Wołczyn



jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 29 marca 2023 r. czas 15:01:17 - 15:01:27

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

5. Informacja z działalności Burmistrza Wołczyna w okresie między sesjami.
Burmistrz zabierając głos podkreślił sprawy:
-  trwa  badanie  ofert  w postępowaniu  na  zadanie  pn.  „Modernizacja  infrastruktury  kulturalnej  w gminie
Wołczyn”. Zakres zadania to: Termomodernizacja oraz remont budynku świetlicy wiejskiej w Brzezinkach,
przebudowa świetlicy wiejskiej w Świniarach Małych, przebudowa świetlicy w Rożnowie;
-  ogłoszono  postępowanie  na  zadanie  pn.  „Budowa  i  przebudowa  infrastruktury  sportowej  w  gminie
Wołczyn”. Zakres zadania to: Budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego w Wierzbicy Górnej; Budowa
boiska sportowego przy ul. Sienkiewicza w Wołczynie; Budowa budynku szatni dla stadionu miejskiego wraz
z infrastrukturą towarzyszącą. Termin składania ofert to 30.03.2023 r.;
- ogłoszono postępowanie na zadanie pn. „Przebudowa i remont infrastruktury drogowej na terenie gminy
Wołczyn”. Zakres zadania to: remont ul. Ligonia w Wołczynie; remont ul. Jadwigi w Wołczynie; remont ul.
Waryńskiego w Wołczynie; przebudowa ul. Leśnej w Wołczynie; przebudowa drogi w Markotowie Dużym.
Termin składania ofert to 03.04.2023 r.;
-  podpisano  umowę  na  zadanie  „Remont  infrastruktury  stadionu  w  zakresie  widowni  w  miejscowości
Wołczyn”. Zakres zadania obejmuje m. in. rozbiórkę istniejących siedzisk i skarpy, wykonanie nawierzchni
z  kostki  betonowej,  montaż  siedzisk  sportowych,  budowę  ogrodzenia  panelowego,  rekultywację  terenu
z sianiem trawy;
- trwają roboty budowlane na zadaniu pn. „Rozbudowa remizy OSP w Wołczynie”. Zakres robót obejmuje:
budowę budynku garażowego dwustanowiskowego;
-  trwają  roboty  na  zadaniu:  „Budowa  kanalizacji  sanitarnej  w  Świniarach  Wielkich  i  Krzywiczynach”.
Zadanie  podzielone  jest  na  3  etapy  i  obejmuje  m.in.  wykonanie  kanałów  grawitacyjnych,  studzienek
inspekcyjnych, studni rewizyjnych, przepompowni ścieków, rurociągu tłocznego;
- zakończyły się roboty budowlane na zadaniu „Przebudowa drogi w Wierzbicy Górnej”. Zakres zadania
obejmował  m.in.  wykonanie  podbudowy,  ułożenie  warstwy  wiążącej  i  ścieralnej  z  betonu  asfaltowego,
wykonanie  chodnika  i  zjazdów  z  betonowej  kostki  brukowej,  jest  to  zadanie  na  które  uzyskaliśmy
dofinansowanie w wysokości 350 tysięcy, całość zadania 600 tys. zł;
- ogłoszono kolejny nabór wniosków na dofinansowanie wymiany ogrzewania na ogrzewanie proekologiczne,
termin składania wniosków upływa 31 marca 2023 r.;
- w ramach ogłoszenia wpłynęło 30 wniosków na utylizację 40,83 ton foli rolniczych;
-  przyjęto  285  wniosków  o  zwrot  podatku  akcyzowego  zawartego  w  cenie  oleju  napędowego
wykorzystywanego do produkcji rolnej na łączną kwotę 929 472,33 zł. Dotacje odnośnie wniosków złożonych
wypłacane będą w dniach: 3-28 kwietnia 2023 r.;
- ogłoszono nabór wniosków o dofinansowanie z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków – wpłynęło 26
wniosków.  W ramach w/w Programu gmina złoży  wniosek  do  31  marca  do  Prezesa  Rady Ministrów o
udzielenie  dotacji  na  finansowanie  prac  konserwatorskich,  restauratorskich  i  robót  budowlanych  przy
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków;



- w ramach gospodarki przestrzennej zakończono procedurę zmiany miejscowego planu zagospodarowania
miasta Wołczyn oraz wsi Ligota Wołczyńska i Gierałcice;
- aktualnie rozpoczęto procedurę zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Wierzbica
Górna.
W zakresie oświaty:
- podpisano umowę z Wojewodą Opolskim w sprawie określenia wysokości i  trybu przekazywania przez
Wojewodę  dofinansowania  środków Funduszu Pracy  z  przeznaczeniem na  dofinansowanie  pracodawcom
kosztów kształcenia młodocianych pracowników w roku 2023. Planowana kwota na wypłaty pracodawcom
w/w dofinansowania w roku 2023 wyniesie 229 965,00 zł;
-  złożono wnioski  o  udzielenie  wsparcia  finansowego w 2023 roku na  realizację  zadania  (wycieczki)  w
ramach przedsięwzięcia Ministra Edukacji  i  Nauki pn. Poznaj Polskę. Wnioski zostały złożone na Szkołę
Podstawową im. Jana Pawła II w Wołczynie, Szkołę Podstawową w Wąsicach oraz Szkołę Podstawową w
Komorznie. Całość zadania wyniesie 36 832,80 zł, z czego 25 210,00 zł to dotacja, o którą ubiega się Gmina
Wołczyn;
-  zostały  przeprowadzone  w  Zespole  Szkół  w  Wołczynie  eliminacje  miejsko-gminne  Konkursu
Recytatorskiego "Jugend trägt Gedichte vor"- "Młodzież recytuje poezję". W w/w konkursie wzięli  udział
uczniowie Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Wołczynie, Szkoły Podstawowej im. Orła Białego w
Wierzbicy Górnej oraz Szkoły Podstawowej w Skałągach.
W  dalszej  swojej  wypowiedzi  Burmistrz  zwrócił  uwagę  na  kilka  wydarzeń  jakie  się  odbyły  w  okresie
sprawozdawczym i w nich uczestniczył:
- uroczystości powołania po wielu latach Wołczyńskiego Związku Drużyn Harcerstwa Rzeczpospolitej,
- w zebraniach sprawozdawczych OSP w miejscowościach: Wąsice, Gierałcice, Szymonków, Skałągi
- meczu towarzyskim piłki halowej mężczyzn – reprezentacja Polski + 35 w futsalu oraz Oldboys
Team Wołczyn,
- Turnieju Mini Piłki Siatkowej o Puchar Burmistrza,
- w Festiwalu Nauki zorganizowanym w Zespole Szkół w Wołczynie,
-  spotkaniu  z  parlamentarzystami,  podczas  którego  poruszono  problemy  samorządowe,  m.in.
niedofinansowanie oświaty i wydatki na poprawę infrastruktury drogowej, finansowanie dzieci chorych na
SMA.
Będąc  przy  głosie  Burmistrz  poprosił  o  uczczenie  minutą  ciszy  pamięci  br.  Czesława Wrony,  który  był
Honorowym Obywatelem Miasta i Gminy jak również Pani Elżbiety Puchalskiej Zasłużonej dla Miasta
i Gminy Wołczyn.

Radna  Ewelina  Sękala  –  podziękowała  Radzie  Rodziców  i  całej  społeczności  uczniowskiej  Szkoły
Podstawowej im. Orła Białego w Wierzbicy Górnej i wszystkim zaangażowanym w organizację kiermaszu
świątecznego.

7. Odpowiedzi na zapytania oraz inne zapytania

Burmistrz  – zabierając  głos  poinformował,  że  przygotowujemy się  do  uruchomienia  tężni,  jeszcze  przed
ciepłymi  dniami  chcemy  wykonać  prace  konserwacyjne  elementów  drewnianych,  do  tej  pory  warunki
atmosferyczne nie pozwoliły nam, 
- jeżeli chodzi o sprzedaż solanki – bylibyśmy bardzo zadowoleni gdyby ktoś chciał od nas tą solankę kupić,
jednak na tym etapie nie chcemy tego robić, dlatego, że nie wiemy jeszcze jaki wielki jest zasób solanki i czy
go nie  braknie  dla  naszych potrzeb,  na  razie  monitorujemy to,  ponadto koncesja,  którą  otrzymaliśmy na
wydobycie określa ilość jaką możemy wydobywać, ona zaspokaja nasze potrzeby i mamy rezerwę, ale za
małą żeby zaciągać zobowiązania,
-  odnośnie  zmniejszenia  kosztów transportu  solanki  –  zabezpieczyliśmy środki  finansowe i  dokonaliśmy
zakupu samochodu, który jest przystosowany do przewozu dużych pojemników plastikowych,
- zakupiony obiekt w parku – tak jak zapowiadaliśmy, w budżecie gminy mamy zaplanowane ponad 100 tys.
zł, ale chcemy jeszcze większe środki pozyskać na adaptację i remont,
- docelowo chcemy, aby tam były zajęcia plastyczne, rzeźbiarskie, zajęcia edukacyjne, wystawy, itp.



Zastępca Burmistrza - w zakresie oświaty, poinformował, że przygotowujemy się do arkuszy organizacyjnych
na rok szkolny 2023/2024, 
- jeżeli chodzi o szkoły w Wierzbicy Górnej i Komorznie, aktualnie wpłynął wniosek od Pani Dyrektor szkoły
w Komorznie, że rodzice deklarują przyjście dzieci do siódmej klasy do Wołczyna,
- natomiast jeżeli chodzi o rodziców dzieci z Wierzbicy Górnej przeprowadziliśmy wiele rozmów i spotkań
i takich deklaracji nie ma, że chcą aby ich dzieci uczęszczały do szkoły w Wołczynie,
- prace nad arkuszami będą trwały do końca kwietnia, będziemy w kontakcie z dyrektorami, nasze działania są
ograniczone obowiązującymi przepisami,
- staramy się przekonywać rodziców o tym żeby te dzieci skierować do szkoły w Wołczynie biorąc pod uwagę
zarówno warunki jakimi dysponujemy w szkole w Wołczynie jak też koszty utworzenia nowych oddziałów 
w Wierzbicy i Komorznie.

Radna Ewelina Sękala – prosiła o powiadomienie jej o terminie spotkania w szkole w tej sprawie.

W związku  z  wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej –  zamknął LI  sesję  Rady
Miejskiej w Wołczynie.

                                                                                                                    Przewodniczący Rady

                                                                                                                     Waldemar Antkowiak 
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  Julita Matelska 


